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Hallituksen kokous 04/2022

Aika: 3.2.2022, 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo A106, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora

Juho Alin

Julia Sippala

Laura Puusola (saapui kohdassa 3)

Milja Parviainen (saapui kohdassa 3)

Rahim Ahsanullah (poistui kohdassa 12.3)

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi

Muut läsnäolijat
Sara Siivola (poistui kohdassa 9.1)

Jessica Mason (poistui kohdassa 12.3)

Niklas Koskela

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Julia Sippala ja Inkeri Nora.

Laura ja Milja saapuivat 16.16.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohta 10.1 Koronarajoitukset ja siirretään seuraavia kohtia

vastaavasti.

- Lisätään kohta 14.3 EDI-ryhmä laitokselle ja siirretään seuraavia kohtia

vastaavasti.

5. Ilmoitusasiat
Julia ilmoitti, että eväänä on hiilaritankkausta illan hiihtoa varten: valkosipulipatonkia,

riisikakkuja ja pullavaa. Kokouksessa oli vierailemassa Otaniemen TEK-tykki Sara,

TePsy-vastaava Niklas ja Athene Alumnin varapuheenjohtaja Jessica.



6. Fiiliskierros
Tuukka: Nauttii lomasta ulkoilmassa poissa Helsingistä. Viikonlopun lumimyrskyn ja muiden
laskijoiden poissaolon seurauksena laskenut ehkä elämänsä parhaita rinteitä.
Rahim: Hyvää kuuluu, tällä hetkellä oleilee Portossa ja palaa maanantaina Suomeen.

Sara: Kärsinyt päänsärystä ja pitkä ilta tulossa. TEK-hommat pitää kiireisenä, mutta

sujuvat hyvin.

Iida: Innoissaan varatuista reissuista tulevalle vuodelle, koska on jotain mitä odottaa.

Inkeri: Muutti tiistaina uuteen hienoon kämppään. Lähtee lauantaina Raumalle hakemaan

kalusteita.

Milja: Huomaa, ettei torstaisin ole ikinä mitään sanottavaa. Elämä pyörii mukavasti, mutta

kaipaa jotain actionia.

Laura: Kuuluu tosi hyvää, saanut elämän kasaan reissusta paluun jälkeen. Tällä hetkellä

aivosumu hämmentävän puhelun jälkeen.

Rebekka: Hyvä fiilis, koska rajoitukset toivottavasti helpottavat ja pääsee järkkäämään

sitsejä. Sai kutsun työhaastatteluun, mistä on hyvä fiilis.

Julia: Tällä hetkellä tosi levoton ja mouho fiilis.

Niklas: Hyvä fiilis.

Juho: Yrittänyt tänään myydä nettisivuja ja saanut 20 pakit eli suunta on vain ylöspäin.

Ruusu: Oli pari päivää poissa Helsingistä ja nauttimassa ulkoilmasta. Hyvä fiilis.

Ullis: Hyvää kuuluu, nauttii Megaskaban antamasta syystä käydä hiihtämässä ja voi

muutenkin hyvin. Kiva olla taas kokoustamassa.

Jessica: Hyvää kuuluu, tällä hetkellä eristäytyneenä Portugalissa, mutta toivoo

pääsevänsä nauttimaan Portugalista vielä ennen paluuta Suomeen.

Siirryttiin kohtaan 9.1.

7. Hyväksyttävät laskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Tuomas Kuusisaari Olkkarille biojätekasseja, käsisaippuaa ja teetä. 18,96 € Hyväksytty

Meri Kalke
Munkkeja fuksien & vaihtarien

pulkkamäkitapahtumaan (Prodeko maksaa puolet)
41,40 € Hyväksytty

Alessa Aila Namubuffan täyttö 28.1. 204,98 € Hyväksytty

Juhana Viitamo Hacker Crew:n ensimmäinen hackathon 29.1.2022 74,35 € Hyväksytty

Valentin Jutila OTMK teesihtejä olkkarille 19,95 € Hyväksytty

Lilli Peura

ESTIEM fuksiexchangen lentoliput (7 kpl). Maksoin

kuittien mukaisesti kaikkien athenelaisten

lentoliput, joihin haen laitoksen matkustustukea

100€ ja killan estiem-tukea 50€ per lippu (yht. 1050

€)

1050€ Hyväksytty



8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Vuosikokouksen uusi päivämäärä 15.3.
Vuosikokous siirtyi vielä kerran ja uusi lopullinen päivämäärä on 15.3.

8.3. Toiminnan painopisteet -workshop
Tuukka, Rahim, Julia ja Laura eivät ole doodlanneet workshop-doodlea.

Sovitaan workshopin ajankohta, kun myöhästelijätkin ovat doodlanneet.

8.4. Sääntömuutos-workshop
Katsotaan tämänkin ajankohta yllä mainitusta Doodlesta.

8.5. Toimari- ja kiltalaiskyselyn tulosten käsittely
AH21 toteutti toimari- ja kiltalaiskyselyt viime vuoden lopulla. AH21 kirjasi

poimintoja kyselyistä hallitustestamenttiin. Kiltalaiskyselyn tuloksia on jaettu

myös yhdenvertaisuusvastaaville.

Katsotaan kyselyn tulosten käsittelylle ajankohta ensi viikolta.

8.6. Terveiset dekaanilounaalta
Ullis kävi tiistaina dekaanilounaalla Zoomin etäisyydellä, eli ruokatarjoilua ei

ollut.

Kun AVI luopuu rajoituksista, Aalto ei aio pitää yllä ylimääräisiä rajoituksia.

Lähiopetukseen palatessa annetaan kurssin järjestäjille päätösvalta siihen, onko

hybridiosallistuminen mahdollista. Kiltojen suunnalta viestittiin vahvasti, että

ilmoittautuessa kurssille pitäisi olla selkeästi tiedossa opetusmuoto ja tätä

keskustelua jatketaan.

Koulu haluaa tuoda paremmin esiin opiskelijoiden vaikuttamismahdollisuuksia,

joten tästä tulee jonkinlainen tiedote, jota välitetään opiskelijoille kiltojen

kautta.

8.7. Korkeakoulusopimus
Lähetetty hyväksyttäväksi, sopimusta käytiin läpi dekaanilounaalla.

Korkeakoulusopimus on muuten melkein samanlainen kuin viime vuonna, mutta

koska syksyllä saapuu lisää phukseja niin pyydettiin lisää tukea siihen.

8.8. Muut esille tulevat asiat
Juho kehotti kaikkia kehottamaan toimareita tekemään budjettinsa. Kaikille

toimikunnille annetaan tasavertaisesti virkistäytymis- ja eväsbudjettia, mikä

käydään läpi budjettiriihessä.

Ullis kehotti kaikkia lisäämään vielä puuttuvat toimintasuunnitelmat Driveen.

Siirryttiin kokoustauolle 17.12.
Palattiin kokoustauolta 17.22.



Siirryttiin kohtaan 9.3.

9. Yhteisö
9.1. TEK-tykin ja KV-tykin esittäytyminen

Sara on Otaniemen TEK-tykki ja Owain Dawson on uusi KV-tykki. Sara esitteli

TEKin palveluita ja toimintaa. TEK tukee mielellään opiskelijatapahtumia, joten

ollaan yhteydessä heihin jos keksitään mahdollisia yhteistyökuvioita.

Sujuvimmaksi kommunikaatiokanavaksi todettiin killan TEK-kiltayhdyshenkilö,

eli Aarne Talvela.

Owain on ensimmäinen TEKin KV-tykki, virka on ensimmäistä kertaa tänä

vuonna. TEKillä on tajuttu, että Suomeen tulee paljon ulkomailta opiskelijoita ja

heitä halutaan tukea paremmin. Tavataan vielä Owainin kanssa myöhemmin.

Sara poistui 16.32.

9.2. Alumnien Pre-Wappusitsit
Jessica kertoi, että normiaikoina alumnit ovat järkänneet Alumnien

Pre-Wappusitsit, missä hallitus on perinteisesti ollut töissä. Keskusteltiin siitä,

halutaanko tätä perinnettä nyt jatkaa ja milloin järjestetään jos järjestetään.

Lopputulema oli, että hallitus voi tulla työvoimaksi ja sitsit järjestetään

mahdollisesti 9.4.

Siirryttiin kohtaan 11.

9.3. Toimarien kuulumiset (HäRyt, Yhdenvertaisuusvastaavat, Laulukirjatmk,
NamiMamit, Vuosijuhlatmk, Marathoonarit, Ulkosuhdetiimi,
ESTIEM-responsible, Hyvinvointigurut, Ympäristövastaavat, Hercules & Xena,
Vesipedot, Retkitmk, Minitapahtumavastaava, Alumnisuhdevastaava,
Kääpäkapteenisto)
Häirintäyhdyshenkilöt ovat rekryämässä lähiaikoina lisää häryjä ja jakavat siitä

tietoa sähköpostitse kiltalaisille. Yhdenvertaisuusvastaavat ovat pohtineet

yhdenvertaisuussuunnitelman tekemistä vuosikokousta varten, mutta käyvät

helmikuussa yhdenvertaisuuskoulutuksessa ja jatkavat pohdintaa sen jälkeen.

Laulukirjatoimikunnalla menee hyvin, mutta alkuvuoden etämiitit ovat hieman

latistaneet tunnelmaa. Laulukirjan isot linjat on saatu vedettyä kasaan, ja

kiltalaisia tullaan osallistamaan lähiaikoina.

Vuosijuhlatoimikunta on saanut vujupyörät pyörimään ja pääjuhlan tilavaraus

on tehty. Infoähky järjestetään 2.12. Marathoonarit vastasivat kuulumisiin

koira-gifin muodossa ja kiittivät Juhoa huolenpidosta.

Ulkosuhdetiimillä on hyvä fiilis suunnitelmista IK:n kanssa ja

ystävänpäiväkortit ovat työn alla. Minitapahtumavastaava on järjestämässä

kyykkätreenejä yhdessä ulkosuhdetiimin kanssa. Tapahtumassa on

mahdollisesti myös lettutarjoilua. ESTIEM-responsiblen hommat selkenevät

pikkuhiljaa, mutta odottelee vielä että pääsisi hommien pariin kunnolla.



Ympäristövastaavilla menee hyvin, joskin kiireisesti. Odottavat innolla, että

pääsevät järjestämään tapahtumia. Herculekselle ja Xenalle kuuluu myös hyvää

ja ovat lasketelleet paljon. Heillä on paljon siistejä suunnitelmia vuodelle.

Vesipetojen hommat alkavat vasta kesällä kunnolla, toinen vesipedoista on jo

vaihdossa. Kääpäkapteenisto tulee käymään ensi viikolla kokouksessa. Ilmassa

on helmikuun täpinää, hiihtoa ja hauskoja hommia. Runebergin päivän aaton

setit innostaa.

NamiMamit, Hyvinvointigurut ja Retkitoimikunta eivät vastanneet

kuulumisten kyselyyn, ja Alumnisuhdevastaavaa ei ole vielä rekrytty.

TePsy-vastaava Niklas kävi kertomassa kuulumisia. TePsy-vastaavat tapasivat

Janne Lindqvistin, TePsyn vastuuprofessorin kanssa ja saivat tietopaketin

uudesta koulutusohjelmasta. Janne toivoi tapaamista ISOjen kanssa keväällä ja

haluaa tuoda itsensä lähelle opiskelijoita, kuten Risto on tehnyt infolaisille.

Pohdittiin mahdollista Pizzaa & Pähkinää -tyylisen TePsy-infon järjestämistä.

9.4. Touhutonnin launchaus
Touhutonni on vuosien odotuksen jälkeen saatu julki athene.fi/touhutonni tai

athene.fi/grand. Markkinoidaan touhutonnia torvessa, viikkiksessä ja tehdään

räväkkä posteri Olkkarille. Iso kiitos CTO Juhanalle, joka fiksaili materiaalit

nopeasti nettisivuille!

Touhutonnin ajatuksena on budjetoida vuoden aikana tuhat euroa siihen, että

kiltalaiset voivat järjestää muille kiltalaisille jotain kivaa. Uudet hakemukset

käsitellään Juhon toimesta aina seuraavassa kokouksessa.

9.5. Muut esille tulevat asiat
-

10. Tapahtumat
10.1. Koronarajoitukset

AVI päivitti ohjeistuksensa niin, että 50 henkilön tapahtumia voi järjestää.

Ollaan yhteydessä AYY-kiltakummiin AYY:n tilarajoitusten suhteen ja viestitään

toimareille kunhan tiedetään enemmän.

10.2. Wappulaiva
Wappulaivaa varten on varattu kaksi laivaa. Selvitellään, että skumppaa on

varmasti riittävästi. Laivoihin on yhteensä 196 paikkaa.

10.3. Yhteistapahtuma IK:n kanssa
Ulkosuhdetiimi miittasi IK:n kanssa, tapahtuman työnimi on Wappuratikka ja se

on tapahtumassa 19.4.

10.4. Laskiaisrieha
Tapahtuu 1.3. ja Athene on ilmottu tapahtumaan. Selvitetään teltan

kuljetusmahdollisuuksia. Ohjelmana mahdollisesti kaljakrokea lumihangessa.



10.5. Muut esille tulevat asiat
Ystävänpäiväsitsejä on ruvettu suunnittelemaan ja vaikuttaa siltä, että

tapahtuma päästään järjestämään. Viini-ilta siirretään myöhemmäksi.

Retkitoimikunta on järjestämässä 16.2. lumikenttäretken Nuuksiossa.

Keskusteltiin siitä, että Samuel Moawad voisi tulla johonkin kokoukseen

kertomaan “How to Wappu”, sillä vain kolme hallituksen jäsentä on kokenut

normaalin Wapun. Otetaan siis avosylin kaikki neuvot vastaan.

Siirryttiin kohtaan 13.

11. Phuksi- ja ISOasiat
11.1. ISOinfo 7.2.

Tapahtuu maanantaina, tulkittiin Aallon ohjeita ja järjestetään Olkkarilla.

Varmistetaan kuitenkin myös mahdollisuus etäosallistumiseen.

11.2. Syksyn phuksisitsit
Inkubio tiedusteli halukkuutta järjestää yhdessä. Keskusteltiin siitä, että

Athenella ja Inkubiolla on yhteensä erittäin iso määrä phukseja, joten on

helpompi järjestää omat phuksisitsit. Keksitään jotain muuta yhteistä Inkubion

kanssa.

11.3. Muut esille tulevat asiat
-

12. MKV-asiat
12.1. (KV)ISOinfo 7.2.

KV-ISOinfo järjestetään samassa yhteydessä kuin kandi-ISOinfokin. Rahim

palaa maanantaina Portugalista ja ehtii toivottavasti ISOinfoon paikalle.

Pohditaan vielä onko tänä vuonna erillistä MaisterISOa vai yhdistetäänkö se

KV-ISOn rooliin.

12.2. Toimarien kuulumiset (WappuALE, International Advisor)
Rahim tapaa WappuALE Alessan ja International Advisor Nielsin kanssa kunhan

hän palaa Portugalista.

12.3. Muut esille tulevat asiat
-

Rahim ja Jessica poistuivat 16.48.
Siirryttiin kohtaan 7.



13. Yrityssuhteet
13.1. Toimarien kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEK-kiltayhdyshenkilö)

Yrityssuhdetiimillä on ollut rauhallinen startti vuoteen opiskelujen suhteen, ja

ovat innoissaan toimarihommien suhteen.

TEK-kiltayhdyshenkilö ei vastannut kuulumisiin.

13.2. Muut esille tulevat asiat
-

14. Opintoasiat
14.1. SCI kandidaattiohjelmien koulutusneuvosto 1/22

Kokouksessa käytiin läpi kandipalautteita ja tilastoja. SCI:n kandipalautteista

info oli saanut SCI:n aloista huonoimmat pisteet 3,74/5.

14.2. SCI-opisten yhteistyö
SCI:n opintovastaavat tapasivat keskiviikkona kuukausittaisen tapaamisen

tiimoilta. Tarkoituksena on toteuttaa opiskelijakysely siitä, mitä halutaan

säilyttää etäopiskelusta lähiopetukseen siirryttäessä. Opintovastaavat tekevät

myös paketin opiskelijoiden oikeuksista.

14.3. EDI-ryhmä laitokselle
Alli Kolho on jäsenenä SCI:n Yhdenvertaisuus- ja laaturyhmässä, ja pohdinnassa

on EDI-ryhmän (Equality, Diversity ja Inclusion) perustaminen laitokselle.

Ryhmään etsitään jäseniä, jotka olisivat kiinnostuneita pitkäaikaisesta

osallistumisesta. Puhutaan tästä yhdenvertaisuusvastaavien kanssa.

14.4. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin, että Athenen hallopedeille, jotka eivät ole toimareita, tarjottaisiin

mahdollisuutta osallistua toimareille järjestettäviin virkistystapahtumiin.

Viestintä ja representaation salaisuudet on viestitty henkilökunnalle ja Ristolta

tuli vastaus, että asiaa käsitellään ja palautetta arvostettiin.

15. Viestintä
15.1. Ajankohtaiset asiat

Ei mitään uutta.

16. Muu toiminta
16.1. Kiltatuotteet

Iida on suunnitellut kiltatuotetilausta ja selvittänyt kiltalaisten mielenkiintoa

erityisesti kollarien ja sukkien tilaukseen. Sukkatilausta varten on kilpailutettu

firma jo viime vuoden puolella, ja Iida on käynyt läpi eri kollarifirmoja.

Suunnitteilla on suunnittelukilpailu T-paitaa varten, johon kaikki kiltalaiset

voivat osallistua. Myös Athenen kangaskassia on tarkoitus päivittää hieman.

Kiltatuotteiden suhteen suurin haaste on niiden säilytys, sillä tähän mennessä

ne ovat lojuneet pahvilaatikoissa kiltahuoneella. Laitetaan OTMK:lle viestiä

tästä, jotta he voivat pohtia uusia säilytyssysteemejä.



16.2. Sakkojen päivitys
Annettiin Miljalle yksi sakko älypuhelimen käytöstä kokouksen aikana. Laura,

Rahim, Tuukka ja Ullis toimittivat toimintasuunnitelmansa myöhässä, joten

heille annettiin kaikille yhdet sakot. Lisäksi annettiin performanssisakkoja

doodlausten myöhästymisestä seuraavasti: Rahimille ja Tuukalle kaksi, ja

Rebekalle, Lauralle ja Julialle yksi.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Pöytäkirjojen tarkastukset ovat ajantasalla.

17. Muut esille tulevat asiat
Aloitetaan 17.2. kokous jo 16.00, sillä illalla on ystävänpäiväsitsit. Hallitusrap edistyy.

18. Seuraava kokous
10.2. kello 16.15.  Eväsvuorossa Laura.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.29.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Julia Sippala Inkeri Nora

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


